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Bestyrelsesmøde 2. september 2024 

Tid: 18:30 

Hos Hanne 

Deltagere: Charlotte Baagø Madsen, Selina Holmer, Hanne Holm Lautrup, Jerome Cazal, 

Carsten Kjeldsen og Finn Nørregaard 

Referent: Finn Nørregaard 
 

 

PUNKTER PÅ DAGSORDEN    Ansvarlig  

Godkendelse af sidste referat  Referat er tidligere fremsendt men kan også 
findes her:   
Referat fra 12.08.24 
 
Godkendt af de fremmødte 

Alle  
  

Orientering fra Formanden • Idrætsforum 10. september 
Nogen punkter vi skal have med 

 
Der starten ny 2 periode nu, omkring ønsker fra de 
forskellige foreninger. Jerome havde 10 punkter 
med, ved sidste runde. 
Punkter til næste runde, kunne være: Bedre bade 
faciliteter, det vil sige at, hvis vandet kunne holde 
samme temperatur under badet. Flere 
omklædningsrum, der er tit vi mangler, når vi har 
mange kampe i weekenden. 
Udendørsfaciliteterne der var mellem Fodbold 
stadion og HI Klubhus. Bør komme tilbage. 
Miljøet omkring Herlev Hallerne, kunne fyldes op 
med udendørs aktiviteter. 
Udendørs håndboldbane. 
Beach håndboldbane. 
 
HI Idrætsforening har et projekt med Mini sport, 
kommer tilbage. Vi har ikke sagt ja til noget, men 
syntes det er et godt projekt. Følgende vil gerne 
deltage, Basket, Badminton, HI-Gym og Atletik. 
 

Jerome  

Orientering fra kassereren Hanne arbejder stadig på at de sidste får betalt 
kontingent. 
 

Hanne 

Diverse punkter vedr. 

igangværende aktiviteter og 

daglig drift 

 

Status på Herlev Festuge: 
Det var kun i de yderste vagter, vi havde svært at 
få besat. Ellers godt besøgt stand og fin indtjening. 
 

Alle 

https://herlevhjorten.sharepoint.com/:w:/s/bestyrelse/EQfoyiOfc61PrB5xX7e-ZwsBiYmvegQUCPm_eobEExtQKw?e=yDg4Fd


Dato for næste møde 

 

7. oktober 2024  
Hos Hanne kl. 18.30 
 
Det er godkendt. 
 

 

Trænermøde 12. september 
 
Jakob vil stadig gerne komme, men er ikke helt 
sikker på grund af operation. Han vil tale om nye 
ting i reglerne. 
 
Finn kigger på træner håndbog, om den være klar 
til trænermødet den 12. september 
 

Alle 

Gulv i hallen Ingen yderligere information omkring hal gulvet, 
fra Herlev Kommune. 
 

Jerome 

Møde med DGI & Herlev 
Kommune 

Vi havde en rigtig god oplevelse af mødet. Vi ville 
dog gerne have at de enkelte workshops, havde 
været lidt længere tid til diskussion. Vi glæder os 
til det videre forløb. 
 

Alle 

Loppemarked Næste loppemarked er den 2. november, i starten 
oktober bliver der oprettet events, så forældre kan 
tilmelde sig. 
 
Næste runde, der starter møder op efter uge 42. 
Hvor der bliver tildelt loppemarked for 2025 
Til næste gang, skal vi tænke over hvor mange 
loppemarkeder vi vil byde ind med. 
 

Finn 

Opstart - Feedback Der var mere ro på opstarten i år, end tidligere. 
Materialer var indkøbt og leveret. 
 
Opkrævning til stævner der ligger lige efter 
sommerferien, vil opkrævningen ske tidligere 
næste år. 
 

Jerome 

Næstved Cup (Ungdom) 
 
Falster Cup (Damerne) 
 

Der kommer kampprogram den 10. september 
 
Dame1 er tilmeldt, 11 spiller og 2 trænere. 

Charlotte 

GF Referat 2024 Underskrift fra Annelise 
 
Generalforsamlingsreferatet er underskrevet og 
taget med til mødet. 
 

Finn 

Bestyrelsesdag  
28. september  

Hvad skal agendaen være?  
Ungdomsudvalg 
Unge over/under 18 til bestyrelsen 
Udvikling af foreningen 
 
Hvad skal hvem forberede inden? 
Kan vi alle sammen? 
 

ALLE  



Nej Carsten kan ikke deltage. 
Tidspunkt: kl. 13 
 
Aktivitet, hvad skal vi? Vi tænker at tage på 
Cecilies 
 
Vi skal hver især komme med emner til næste 
møde. 
 

Kommende arrangementer - 
huskelisten 

Niveaustævner 
DGI Ungtræner Fælles kursus 
Girl Talk med U13P og U15P 
Herlev Festuge 30-31. august 2024 
Falster Cup (Dame 1) 7-8. september 2024 
Næstved Cup 20-22. september 2024 
Skills træninger 
Loppemarkedet 
Juleafslutning lørdag 14. december 2024 
Julecup 
Sport24 Outlet – 11-12. januar 2024 
Oktoberfest 26. oktober 
HI Festen 
 
AGF Påskecup 2025, skal vi til AGF eller skal vi 
finde noget andet. Emnet tages på næste 
bestyrelsesmøde den 7. oktober 
Et stævne fra U9-U15 
 
HIH Intern Håndbold skole 
Cafeen (Kampprogram) 
Fællesspisninger 
Bokse stævne 5. oktober 
 

 

Bestyrelsestøj Charlotte undersøger Finn 

U4-5 trænerne har gang i noget  Hanne 

Burpees sponsor Vil gerne lave en kickback aftale for kosttilskud. 

Bestyrelsen vil kun lave aftale for vores U19/senior 

afdeling. 

 

Charlotte 

Sportyfied Charlotte har talt med Christian fra Sportyfied 
omkring en periode med ekstra rabat til vores 
medlemmer. 
Charlotte undersøger nærmere. 
 
 
 

Charlotte 

Holdkasse indtjening Mål aftale, spillerne kan indgå kontrakter med 
forældrene omkring mål aftale. På denne måde 
kan de enkelte hold, tjene penge til deres 
holdkasse. 
 

Charlotte 

Herlev Bogen Der skal tænkes over næste år, at de steder man 
ikke kan komme ind, så tager man en ekstra tur. 

Carsten 



Det er ikke bestyrelsens opgave at dele de 
restenderne bøger ud. 
 

Idrætsklasse Jerome har fundet en Idræts lærer. Jerome har talt 
med Frode og han vil gerne. 
 

Jerome 

   

   

 


